

Address: No. 8 Li-shing 7th Rd., Science-based Industrial Park, Hsinchu, Taiwan

## China Declaration of Compliance

China Ministry of Industry and Information Technology (MIIT

Manufactured by: Alpha Networks Inc.

**Model Name:** 

Number	Description	P/N		
17310T	X670-G2-48x-4q-FB-AC-TAA	EVTCQ48XB.A1G		

This is to certify that the products listed above are China RoHS 2 (effective 2016/07/01) compliant and meet the requirements of the current Directive.

China RoHS-compliant material declaration table applicable to these products are shown below.

	Materials Contained 物质成分						
Subassembly/Component Name 零件名称	铅	汞	镉	六价铬	多溴联苯	多溴二 苯醚	
	(Pb)	(Hg)	(Cd)	(Cr <sup>6+</sup> )	(PBB)	(PBDE)	
Mechanical Hardware 机械原件	Х	0	0	0	0	0	
Power Adapter 电源转换器	Х	0	0	0	0	0	
Cable Assemblies/Wires 组装线缆/金属丝	0	0	0	0	0	0	
Packaging material 包裝材料	0	0	0	0	0	0	

O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 SJ/T 11363-2006(现由 GB/T 26572取代)标准规定的限量要求以下

Indicates that this hazardous substance contained in all homogeneous materials of such component is within thelimits specified in SJ/T 11363-2006 (now replaced by GB/T 26572).

X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 SJ/T 11363-2006(现由 GB/T 26572取代)标准规定的限量要求

Indicates that the content of such hazardous substance in at least a homogeneous material of such component exceeds the limits specified in SJ/T 11363-2006 (now replaced by GB/T 26572).



Authorized signatory for Alpha Networks, Inc.

Name/ Title: Louis Hsu / Manager of Quality System Department.

Division Signature:

Jou's (pu 2021, 12, 28